
Interpelácia č. 106/2016   
 
 
 
8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
Mgr. Begala: 
Pre niektorých tiež vodičov sa stavajú cesty na Paričove nejakým okruhom Formule 1. Ja už 
som interpeloval, na Ulici ružovej, kde nie je chodník, zníženie, alebo aby sa našlo nejaké 
riešenie zníženia rýchlosti. Zatiaľ sa nič neudialo a to podobné sa stáva už aj na Ulici pod 
Trnávkou, na Paričovskej ulici, výjazd na most, kde chýba tam priechod pre chodcov, už som 
to tiež niekoľkokrát interpeloval alebo aspoň nejaká výstražná značka. Je tam detské ihrisko, 
sú tam športovci, ktorí sa pohybujú na hrádzi a bolo by dobre, aby sme nejaké tie 
bezpečnostné opatrenia tam urobili, aby sa niečo nestalo. S dopravným inšpektorátom 
predpokladám, by to bolo dobre prerokovať 
 
PhDr. Čižmár: 
Rýchle jazdy na Ružovej ulici a Paričovskej ulici, to bude zároveň úloha pre oddelenie 
výstavby a tak, ako ste uviedol pán poslanec aj pre rokovanie s dopravným inšpektorátom ak 
sa tieto javy tam vyskytujú a zároveň požiadam aj mestskú políciu, aby častejšie monitorovala 
tento priestor, pravdepodobne ide o večerný čas vzhľadom na frekvenciu takýchto úkazov. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 19.9.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


